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Yujia (Jennifer) Zhao 

Shanghai 

+86 21 6080 0265 

jennifer.zhao@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Mergers and acquisitions 

◼ Foreign direct investment 

◼ Outbound investment 

◼ General corporate 

◼ Labor and employment 

◼ Life sciences and healthcare 

◼ Private equity and venture capital 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Prior to joining Han Kun Law Offices, Ms. Zhao practiced law in the Shanghai office of King & 

Wood Mallesons, the Beijing office of Wilmer Cutler Pickering Hale and Dorr LLP, and the Shanghai 

office of Jones Day Law Firm. 

Ms. Zhao advises foreign and domestic clients on a broad range of corporate matters, including cross-

border mergers and acquisitions, foreign direct investments, joint ventures, and other general 

corporate matters.  Ms. Zhao has also represented Chinese state-owned enterprises and private 

companies in outbound investments.  In addition, Ms. Zhao advises early-stage companies on their 

venture equity financings and has provided legal services to prestigious private equity funds, venture 

capital funds, and strategic investors. 

EDUCATION 
Ms. Zhao received an LL.B. degree from Fudan University in 2011 and an LL.M. degree from 

Columbia University Law School in 2015. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

Member of the New York State Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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赵羽嘉 

上海 

+86 21 6080 0265 

jennifer.zhao@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 兼并和收购 

◼ 外商直接投资 

◼ 境外投资 

◼ 一般公司事务 

◼ 劳动人事 

◼ 生命科学与健康 

◼ 私募股权和风险投资 

工作经历 

加入汉坤之前，赵律师曾在北京金杜律师事务所上海办公室、美国威凯平和而德律师事务所

北京办公室和美国众达律师事务所上海办公室工作。 

赵羽嘉律师主要为国内外客户提供跨境兼并收购、外商在华直接投资、新设合资企业和日常

公司法律事务等公司业务相关的法律服务。赵律师还曾在境外投资项目中代表中国国有企业

和私营企业。此外，赵律师曾协助多家初创公司完成早期股权融资，赵律师也向知名私募股

权基金、创业投资基金和战略投资者提供股权融资方面的法律咨询。 

教育背景 

赵羽嘉律师于 2011 年获得复旦大学法学学士学位，于 2015 年获得美国哥伦比亚大学法学

院硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

美国纽约州律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


